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Verslag vergadering raadsronde Gele kamer    d.d. 28 november 2017 

Verslag: de heer Van Vlodrop 
 
Herontwikkeling sportpark Heugem 
 
Aanwezig: 
Voorzitter: de heer Erckens 
College: wethouder Willems  
Griffie:   de heer Jutten 
 
Fractiewoordvoerders: de dames Van der Wouw, Martens en Solomons en de heren Brüll, Smeets, 

Vrehen, Jacobs, Steijnsen en Wijnands 
 

De voorzitter opent om 19.00 uur de vergadering. In het voorliggende voorstel worden voorstellen 
gedaan voor aanpassingen van het sportpark. De raad wordt gevraagd om hiervoor een 
investeringskrediet beschikbaar te stellen uit de reserve spreidingsbeleid buitensportaccommodaties. 
In de eerder gehouden stadsronde waren burgers vooral positief over de voorgenomen plannen. Het 
definitieve besluit wordt genomen in de raadsvergadering van 12 december 2017. 
 
Het CDA (Brüll) is blij met de plannen voor de verdere ontwikkeling van het sportpark. Hij prijst de 
vrijwilligers in hun volharding voor deze plannen en complimenteert Maastricht Sport met de verdere 
uitwerking. Het is jammer dat de VV De Heeg de eindstreep niet heeft gehaald, maar het is een goed 
plan voor de sport in Maastricht-Zuid. 
 
PVM (Smeets) vindt het ook jammer dat VV De Heeg is afgevallen. Spreker roept op om zo snel 
mogelijk te starten. 
 
De Maastrichtse Volkspartij (de heer Vrehen) is zeer tevreden over het doorlopen proces en ziet uit 
naar de dag dat de eerste spade de grond ingaat. 
 
De PvdA (Jacobs) sluit zich aan bij de woorden van de eerdere sprekers. Ook voor de fractie kan het 
snel beginnen. 
 
De Seniorenpartij (Steijns) vindt het voorliggende raadsstuk uniek, want het is gebaseerd op de 
wensen van de verenigingen. Maastricht Sport heeft vervolgens de ontwikkelingen gefaciliteerd. Deze 
aanpak van onderop is een goed voorbeeld voor de rest van Maastricht. Spreker complimenteert de 
clubs en Maastricht Sport daarmee. Voor de fractie is het een hamerstuk. 
 
GroenLinks (Solomons) kijkt tevreden terug op het proces, waarbij de gebruikers nauw betrokken zijn 
geweest. Spreekster is blij met de uitbreiding van drie naar vier velden. GroenLinks zet wel vraagtekens 
bij het gebruik van het rubbergranulaat. De fractie vraagt naar de gevolgen voor het milieu. 
 
De SP (Martens) heeft ook eerder vragen gesteld over het gebruik van het rubbergranulaat. Spreekster 
ziet uit naar de beantwoording. Ook zij prijst het proces. De fractie stemt in met de plannen. 
 
D66 (Wijnands) is blij dat de voorbereidingen voor de aanpassingen afgerond zijn en dat de schop de 
grond in kan gaan. Spreker heeft echter nog een aantal vragen van financiële aard. 

 In het collegevoorstel staat dat in 2020 een minimaal exploitatievoordeel van 75.000 euro wordt 
verwacht. Dat bedrag gaat terug naar de algemene middelen. Waarom wordt dat bedrag niet 
opnieuw geïnvesteerd in sport in Maastricht in het algemeen? 

 In het derde beslispunt is sprake van het voteren van een krediet van 2,7 miljoen euro uit de 
financieringsreserve spreidingsbeleid. Hoe groot is de reserve en waarvoor wordt het geld ingezet? 

 
Voor de VVD (Van der Wouw) is het voorstel een hamerstuk. 
 
Wethouder Willems deelt mee dat de vragen over het rubbergranulaat inmiddels zijn beantwoord. 
Daarover heeft afstemming plaatsgevonden met de afdelingen Sport en Milieu. Spreker deelt mee dat er 
op basis van de huidige wetenschap geen gevaar is voor de gezondheid. Hij kondigt aan de 
ontwikkelingen te blijven volgen en de raad ervan op de hoogte te houden. 
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De wethouder deelt mee dat het gaat om een investeringsbudget dat uit de algemene middelen wordt 
betrokken. Voordelen worden daarom teruggestort in de algemene middelen. Om de sportbegroting 
dekkend te maken is 800.000 euro uit de algemene middelen gehaald. Toen is ook afgesproken dat alle 
inkomsten teruggaan naar de algemene middelen. De vraag over de grootte van financieringsreserve 
spreidingsbeleid wordt deze week schriftelijk beantwoord. 
 
De voorzitter constateert dat er geen vragen meer zijn en dat het voorstel voor alle fracties als 
hamerstuk voor de raadsvergadering kan worden geagendeerd. Hij bedankt de aanwezigen voor hun 
bijdragen en sluit het overleg om 19.20 uur. 
 


